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Referat fra TR netværksmøde for de regionalt ansatte 
Onsdag d. 21.08.19 kl. 8.30 – 13.30  

 

Sted:  Danske Fysioterapeuter Region Hovedstaden.  
Rosenborggade 1B. Indgang til mødelokalet via Nørre Voldgade, København K 

  
Mødeleder og ordstyrer: Stine Mikkelsen 
Referent: Anders Jæger Nielsen 
 

1. Godkendelse af dagsorden, prioritering af dagsorden og godkendelse af referatet fra 11.06.19. (08.30 – 
08.35) 
 

2. Nyt fra arbejdspladserne.  
Helene er til stede og præsentere sig selv, og vil forsøge at komme til vores netværksmøder.  
Se bilag for nyt fra arbejdspladserne.  
 

3. Overgang til AC. Hvordan går det med at opdyrke nye relationer til AC. 
Hvordan går det med det på arbejdspladserne? Er der nogen der kan bidrage med inspiration til netværket? 
 
Nina fra RH fortæller at FTR for fys og Ergo har inviteret deres AC-venner til kaffemøde mhp. At drøfte 
fremtid.  
Det samme planlægger Anders fra Herlev. 
Vores overgang til AC drøftes og de udfordringer det skaber i regionen hvis/når vi pr. januar 2020 mister 
vores pladser i MED. Vi skal være opmærksomme på, hvordan vi sikre repræsentation i RKU efter 01.01.20.  
Der kan kun opfordres til, at vi lokalt tager kontakt til vores lokale AC-repræsentanter og forsøger at præge et 
godt samarbejde.  
  

4. Løn og lønforhandling. Netværket drøfter hvad de tænker der skal til for at der kan udløses løntillæg.  
Der opleves stor forskellighed på hospitalerne i regionen omkring lønforhandling af lokalløn.  
Der var en god og alsidig drøftelse af punktet, herunder også en drøftelse af tillæg for SP.  
  

5. Gensidig orientering. 
Anders har deltaget i regionsrådets budgetseminar og giver en information om dette. Her blev blandt andet 
drøftet værdibaseret styring.  
Det blev givet en generel information fra dette seminar.  
 

6. Evaluering af netværksmøderne.  
- Der gives input til indholdet til møderne ifht. emner: Kommende overenskomst i 2021, vores kontakt 

ind i foreningen som TR, gerne inviterer gæster (evt fra sekretariatet). Huske at lave en opfølgning, 
og følge de emner til dørs.  

- Det forslås at der laves et årshjul for TR netværket. Katja opstarter et udkast til et årshjul.   
- Tid vurderes passende til møderne ift. Længde, skal ikke være mindre da det ellers bliver for 

komprimeret. 
- Et forslag er længere drøftelse af emner f.eks. et par gange om året. ”tema drøftelser”  
- Nyt fra arbejdspladserne skal bibeholdes og evt. udvides eller lave en parkeringsplads med emner, 

som der så er plads i dagsorden til at drøfte efterfølgende. 
 

7. Evt. Leif har sidste dag i netværket i dag, da han går på pension. Solveig overtager den ordinære TR-plads for 
begge matrikler. Netværket takker Leif for det gode og konstruktive samarbejde og ønsker ham al held og 
lykke i pensionisttilværelsen. 

 
 


